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JELENTÉS 
a MESZ versenybírótestülete 

2010. évi m�ködésér�l 
 
 

Az év során négy alkalommal tartottunk bizottsági ülést. A bizottsági ülések összehívása az 
alábbi jelent�s események miatt váltak aktuálissá. 
 

• A Nyílt Vidékbajnokságon a közrem�köd� bírókra sért� hangvétel� írást tett közzé a 
„Fórum”-on Kittka Gergely, szegedi sporttársunk. Sérelmének azért adott ily módon 
hangot, mert véleménye szerint túl sokat kellett várakoznia a késedelmes rajt miatt. 
Az írás tartalma, és hangvétele miatt az érintett bíró társak –Till Zsolt, Rockenbauer 
Gabriella, Hal Melinda, a verseny elnöke Seregély Gábor- panaszát elnökségi ülésen 
próbáltuk meg elrendezni. A megoldás felemás érzéseket keltett els�sorban Seregély 
sporttársban.          

• Az Országos Bajnokságon egyik bírótársunk, Jenei Zsuzsa megsértette a FEC 
edz�jét, Peth� Mercédeszt. A bírót a közrem�ködést�l azonnali hatállyal 
felmentettem. A bajnokság befejeztével rögtönzött ülésen a bizottság tagjai 
megbeszélték az esetet Pál Tibor és az én javaslatomra az eltiltást addig 
mindenképpen érvényben tartjuk, míg az elnökség tagjait nem tájékoztatom a 
történtekr�l, és állásfoglalásukat meg nem ismerem. A bírói magatartás miatt írásos 
panasz azonban nem érkezett sem a bíróbizottsághoz, sem a MESZ titkárságára. 
Ezért az MESZ elnöksége úgy látta helyesnek, hogy nem terjeszti az ügyet a fegyelmi 
bizottság elé.         

• Kib�vített ülést tartottunk ebéddel összekötve, kötetlen témával, ebben a naptári 
évben, de még a versenyévad megkezdése el�tt. Általános evezéssel, versenyzéssel 
kapcsolatos témák voltak a kötetlen naprenden.     
  

• A versenyszabály módosítási javaslatokat beszélte, és vitatta meg. A bizottság 
összeállította saját javaslatait is. A „javított” példány módosításait átbeszéltem Szántó 
Évával és összevetettük a nála lév� szabály tervezetekkel, valamint megküldtem 
Tarján Tamás, elnökségi tagnak, aki az elnökség elé kívánja terjeszteni a kialakult 
szövegtervezetet. 

 
Az edz�i fórumon a versenyszabályok alkalmazásáról, és a versenyz�/edz�-versenybíró 
kapcsolatról tartottam egy órás el�adást. A programom végén kértem a megjelent edz�ket, 
hogy a következ� évadra küldjenek versenybíró jelölteket, a testület meger�sítése céljából. 
 
A szokásostól eltér�en 2010.-ben nem kett�, hanem három nemzetközi színvonalú versenyt 
bonyolíthattunk le Szegeden. Nem csak a szokásos tavaszi nemzetközi versenyen, és az 
Országos Bajnokságon gyakorolhattuk a színvonalas közrem�ködést. Magyarországon, 
Szegeden rendezhettük meg az Egyetemi Világbajnokságot. A versenyen közrem�köd� 
versenybírók: Erd�s Marianne, Mészáros László dr, Nagy Csaba, Pénzes László, Raffaj 
Katalin, Schwender Zsuzsa, Till Zsolt, Váczy Emese, 
 
A bíróbizottság tagjai: Pénzes László elnök, Pál Tibor, Pályi András, Seregély Gábor, özv. 
Dobieczki Sándorné póttag. Dobiecki Sándor halála után megüresedett hely betöltésére, a 
bizottság többsége számára nem kínálkozott jobb megoldás, mint egy póttag beiktatása. 
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Annak ellenére, hogy a MESZ honlapján is közzé tettük felhívásunkat, nem jelentkezett 
versenybírónak senki, pedig szükség lenne a fiatalításra, és a létszám növelésére. Ezért 
tervezem, hogy az év folyamán meglátogatok néhány klubot, és elbeszélgetek olyan 
versenyz�kkel, támogatókkal, szimpatizánsokkal, akiket a klub vezet�sége meghív, mert 
alkalmasnak tartja, hogy versenybíró váljon bel�le. 
 
2011. március 19-re t�ztem ki a rendes évi bíró szemináriumot. Az id�pont kés�inek t�nik, 
de az elnökség által jóváhagyott versenyszabály módosításokat még így is ismertetni, és 
megbeszélni. Itt fogjuk megbeszélni az elmúlt évben tapasztaltakat, valamint a m�ködésünk 
közben elvárt magatartásbeli, és szakmai irányelveket is. 
 
Terveink között szerepel néhány bíróval közrem�ködni a két Ottenheimi regattákon. A 
hagyományos nemzetközi és a Juenesse kupa versenyeken nemzetközi tapasztalat 
szerzése céljából elképzeléseink szerint versenyenként öt magyar bíró is részt fog venni. 
 
Több verseny is egy napra esik az idei versenynaptárban. Nem csak a bírók létszáma miatt 
nem szerencsés ez az összeállítás. Természetesen a versenyenként a résztvev� 
egyesületek száma is kisebb, hiszen csak az egyik versenyre mennek el. 
 
 
 
Budapest, 2011. február 27. 
 
 
 
Összeállította:  
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Pénzes László 
Bíróbizottság elnöke 

 
 


